
Zápisnica 

z II. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2024 

konaného dňa 29. 05. 2024 o 17:30 hod. v zasadacej miestnosti Kláštora v Močenku  

na Školskej ul. č. 1690, 951 31 Močenok 

 

Prítomní:   PaedDr. Roman Urbánik, starosta 

Mgr. Ľuboš Blažo - poslanec OcZ– poslanec OcZ, 

Ing. Rastislav Benčík - poslanec OcZ, 

Ing. Gabriel Bleho - poslanec OcZ, 

Ing. Marek Mesároš - poslanec OcZ – prišiel v čase 17:45 h. 

Ing. Lukáš Minár - poslanec OcZ, 

Mgr. Roman Révay - poslanec OcZ,  

Mgr. Peter Sýkora - poslanec OcZ,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová  

Ing. Stanislav Šimko - poslanec OcZ,  

Ing. Jozef Šuvada - poslanec OcZ, 

PaedDr. Lucia Tóthová - poslankyňa OcZ. 

 

Ostatní prítomní:  Margita Kršáková, vedúca a riaditeľka OZ Nitra za ZsVs a.s. 

    Technický riaditeľ OZ Nitra za ZsVs a.s. 

Milena Veresová, hlavná kontrolórka obce, 

Ing. Lucia Benčíková, prednostka Obecného úradu v Močenku, 

Občania. 

     

Videozáznam z II. zasadnutia OcZ v Močenku je zverejnený na odkaze: https://mocenok.sk/clanok/ii-

riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  

  

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

II. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2024 otvoril a viedol  

PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce. Na začiatku zasadnutia privítal prítomných poslancov  

a skonštatoval, že počet poslancov v zasadacej miestnosti je 10, t. j. Obecné zastupiteľstvo  

je uznášania schopné. Starosta obce informoval prítomných, že poslanec Ing. Marek Mesároš sa ospravedlnil 

za svoje meškanie a príde neskôr na zasadnutie OcZ. 

 

Starosta obce navrhol, aby návrhová komisia pracovala v nasledovnom zložení: 

Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Stanislav Šimko, PaedDr. Lucia Tóthová 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol Mgr. Romana Révaya a Ing. Jozefa Šuvadu. 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil Ing. Luciu Benčíkovú, prednostku Obecného úradu  

v Močenku. 

 

Uznesenie č. 1. – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení:  

Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Stanislav Šimko, PaedDr. Lucia Tóthová 

 

za overovateľov zápisnice určuje:  

Mgr. Romana Révaya, Ing. Jozefa Šuvadu 

 

b) určuje 

za zapisovateľku: Ing. Luciu Benčíkovú 

 

 

Poslanci Ing. Gabriel Bleho a Ing. Lukáš Minár  overili správnosť zápisnice z posledného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva v Močenku a zápisnicu podpísali. 

 

 

 

2. Schválenie programu rokovania 

 

Bod č. 2 začína v zázname od času 3:23 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ).  

 

Starosta obce uviedol, že návrh programu II.  zasadnutia obecného zastupiteľstva v zmysle plánu práce 

v roku 2024 bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Návrh 

programu bol zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle obce, elektronickej úradnej tabuli a v káblovej 

televízii. Následne starosta obce prečítal  program rokovania.  

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

2. Schválenie programu rokovania   

3. Kontrola plnenia uznesení z I. zasadnutia OcZ zo dňa 28. 02. 2024 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


4. Interpelácie poslancov 

 

5. Materiály predložené na prerokovanie  

5.1. Návrh na schválenie poradovníka pre pridelenie nájomných bytov postavených s podporou štátu 

5.2.  Návrh na schválenie spolufinancovania projektu: Zvýšenie kapacity pre triedenie odpadov v obci 

Močenok 

5.3. Návrh na zrušenie uznesenia č. 3.5 – I./MOZ/2024 zo dňa 31. 01. 2024 z dôvodu prerušenia návrhu 

na vklad na Okresnom úrade v Šali, katastrálne oddelenie a Návrh na schválenie súhlasu so 

zriadením záložného práva v prospech Štátneho fondu rozvoja bývania a v prospech Ministerstva 

dopravy  

a výstavby Slovenskej republiky na Bytový dom SO 16 b. j. ul. M. R. Štefánika, súp. č. 1978 

5.4. Návrh na zrušenie spoločnosti Kabel TV Močenok, s.r.o.  

5.5. Návrh na prevzatie práv a povinností obchodnej spoločnosti Kabel TV Močenok, s.r.o. 

 

6. Ekonomika a majetok 

6.1. Stanovisko Hlavného kontrolóra k záverečného účtu Obce Močenok za rok 2023 

6.2. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2023 

6.3. Záverečný účet Obce Močenok za rok 2023 

6.4. Hodnotiaca správa o plnení programového rozpočtu Obce Močenok k 31. 12. 2023 

6.5. Informácia o čerpaní rozpočtu k 31. 12. 2023 a k 31. 03. 2024 

6.6. Správa o hospodárení ZŠ Močenok za rok 2023 

6.7. Správa o hospodárení MŠ Močenok za rok 2023 

6.8. Správa o hospodárení ZUŠ Močenok za rok 2023 

6.9. Návrh II. zmeny rozpočtu Obce Močenok na rok 2024 

 

7. Inventarizácia majetku a účtov za rok 2023 

7.1. Zápis z inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2023 

7.2. Zápis z vykonania inventarizácie majetku a záväzkov Kabel TV Močenok, s.r.o. so stavom 

k 31.12.2023 

7.3. Zápisnica z vykonanie fyzickej inventúry majetku Obce Močenok k 31. 12. 2023 a Protokol o návrhu 

na vyradenie majetku za rok 2023 

 

8. Hlavný kontrolór 

8.1. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2024 

 

9. Majetkové prevody, nájmy  

9.1. Žiadosť o odkúpenie OP – BERA s.r.o. 

9.2. Žiadosť o odkúpenie OP – Denis Slávik a Mgr. Lucia Lenčéšová 

9.3. Žiadosť o odkúpenie OP – Ján Škorec 

9.4. Žiadosť o odkúpenie OP – Erika Stehlíková 

9.5. Žiadosť o odkúpenie OP – manželia Lenčéšoví, ul. Športová 

9.6. Žiadosť o odkúpenie OP – Klaudia Štrpková 

9.7. Žiadosť o odkúpenie OP – Ľudovít Vaško 

9.8. Žiadosť o odkúpenie OP – Dičérová a ostatní spoluvlastníci 



9.9. Schválenie prenájmu OP – ADVENTUS, n.o. 

9.10. Schválenie prenájmu parkovacích miest v ul. Športová – ADVENTUS, n. o. 

9.11. Schválenie prenájmu nehnuteľnosti v ul. Pri kúpalisku – Spolok Urban Močenok 

 

10. Zápisnice z komisií 
• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti, 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti, 

• Komisia pre sociálne veci a bytové otázky, 

• Komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy, 

• Komisia pre školstvo, mládež a šport, 

• Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie verejného funkcionára. 

 

11. Rôzne 

11.1. Schválenie návrhov ocenenia Cena obce Močenok 2024 

11.2. Informácia o udelení ocenenia Cena starostu obce Močenok 2024 

11.3. Informácia o zmene tajomníčky v komisii financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

 

12. Diskusia 

 

13. Záver 

 

Starosta dal hlasovať o predloženom návrhu programu rokovania, ktorý bol zverejnený v zmysle  

§ 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili program rokovania. 

 

Starosta obce skonštatoval, že program rokovania II. zasadnutia OcZ v Močenku bol schválený. Informoval 

sa, či prítomní poslanci majú pozmeňujúci návrh k programu rokovania. 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy.  

 



Uznesenie č. 2. – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

predložený program rokovania, ktorý bol zverejnený podľa § 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení 

 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z I. zasadnutia OcZ zo dňa 28. 02. 2024 

 

Bod č. 3 začína v zázname od času 9:10 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala prítomných 

poslancov o plnení uznesení z I. zasadnutia OcZ zo dňa 28. 02. 2024. Hlavná kontrolórka uviedla, že všetky 

uznesenia, ktoré mali ukladaciu povinnosť boli splnené. Termíny plnenia uznesení sú uvedené v materiáli, 

ktorý predložila hlavná kontrolórka. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili kontrolu plnení z posledných zasadnutí OcZ v Močenku. 

 

Uznesenie č. 3. – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Kontrolu plnenia uznesení z I. zasadnutia OcZ v Močenku zo dňa 28.02.2024 

 

 

 

4. Interpelácie poslancov 

 

Bod č. 4 začína v zázname od času 10:52 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

Poslanec Mgr. Ľuboš Blažo sa informoval, či by bolo možné na Čapáši (pozn. ul. Hájska smer na vinohrady) 

vybudovať kanál na vodu nakoľko po návalových dažďoch tam stojí voda a nemá kade poriadne odtekať. 
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Starosta obce uviedol, že sa na to bude musieť pozrieť a odpovie na ďalšom zasadnutí OcZ. Melioračný 

kanál je na pozemkom Poľnohospodárskeho družstva  Močenok a musí spolu s nimi hľadať nejaké riešenie. 

Najviac vypuklé to bolo minulý rok na Štedrý deň. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada požiadal, aby sa výtlky na križovatke ciest Družstevná a Nitrianska neopravovali 

len asfaltovacou zmesou, ale vymyslelo sa niečo iné, nakoľko toto je len krátkodobé riešenie a tie výtlky sa 

len postupne zväčšujú. Ďalej požiadal o doplnenie verejného osvetlenia na rozmedzí ulíc Nitrianska 

a Balajka. Popri ul. Nitrianska parkuje veľké množstvo áut a nestoja len v zelenom páse, ale z časti aj na 

vozovke. Požiadal, aby sa s týmto parkovaním urobil poriadok. Na ceste popri ul. Nitrianska ako sa odbáča 

na ul.  Ľ. Štúra buchoce kanalizačný poklop. 

 

Starosta obce uviedol, že bude kontaktovať Regionálnu správu ciest nakoľko sa jedná o cestu III. triedy 

a cestu spravuje NSK. Nie je to obecná miestna komunikácia. 

 

V čase 17:45 h prišiel do rokovacej miestnosti poslanec Ing. Marek Mesároš a prítomných bolo 11 poslancov 

a poslankýň. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada pokračoval, že občania si vo svojich záhradách púšťajú nahlas hudbu 

a naposledy bol taký hluk, že to musela počuť aj štátna polícia. Išlo to od občanov bývajúcich pri kostole. 

Poprosil, aby takéto rušenie riešili Obecní policajti v spolupráci so Štátnou políciou.  

 

Starosta obce uviedol, že hluk zo záhrady riešil so štátnou políciou a na zvyšné dotazy bude odpovedať  

na nasledujúcom OcZ. 

 

Poslanec Mgr. Ľuboš Blažo ako riaditeľ OO PZ v Močenku uviedol, že bola vyslaná hliadka na dané miesto 

a došlo k dohovoru a teda k náprave nežiadúceho stavu. Každý podnet treba nahlásiť na číslo 158. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že sa na neho obrátili občania ohľadom nehnuteľností vedľa novej 

predajni TEMPO COOP Jednota. Stav tých nehnuteľností je zlý a zle to vyzerá. Navrhol, či by nebolo dobré 

osloviť majiteľov týchto nehnuteľností, aby ich zbúrali alebo opravili, resp. vyčistili ten priestor, aby to 

trošku reprezentovalo. 

 

Starosta obce odpovedal, že na uvedených pozemkoch a nehnuteľnostiach je veľmi veľa zapísaných 

vlastníkov a niektorí už ani nežijú. S pozostalými sa osobne rozprával, aby niečo robili s nehnuteľnosťami, 

ale nedošlo k náprave. Na druhej strane nechce vyvíjať veľký tlak na majiteľov nehnuteľností, ale pokúsi sa 

s nimi ešte raz rokovať. V opačnom prípade sa bude musieť obrátiť na stavebný úrad a Štátny stavebný 

dohľad. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová uviedla, že sa na ňu obrátili občania s dotazom, že počas víkendu sa na 

miestnom trhovisku stretáva mládež a dejú sa tam rôzne neprístojnosti a dokonca aj vyvalili predajné pulty 

na trhovisku. Týmto občanom bolo povedané, že sa tento priestor bude častejšie monitorovať a má tam byť 

aj namontovaná kamera. Preto ju zaujímalo, v akom to je štádiu riešenia. 

 

Starosta obce uviedol, že otočná kamera je namontovaná v centre obce a táto kamera sníma aj predok 

miestneho trhoviska. V súčasnej dobe má obec podaný projekt na doplnenie kamerového systému a táto 

lokalita by mala v ňom byť zahrnutá. 

 



Poslanec Mgr. Peter Sýkora doplnil, že všetko závisí od toho, či obec bude úspešná s projektom na doplnenie 

kamerového systému. V základnej škole majú tiež problémy s výtržnosťami v areáli školy, ale kamery 

všetko nevyriešia. Chce to riešiť aj s políciou. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová poznamenala, že vyšla aj výzva MIRRI SR (pozn.: 

Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky) na kamerové systémy, 

možno by sa Obec mohla zapojiť. Nakoľko nedávno sa stala nehoda a keď sa informovala na kamerovom 

systéme, tak jej bolo povedané, že kamery nefungujú, najmä sa jednalo o kamery na hlavnej ceste. 

 

Starosta obce odpovedal, že všetky kamery v obci fungujú. Ale treba uviesť na správnu mieru, že nie všetky 

kamery sú otočné, niektoré sú statické a snímajú len určitý bod. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora doplnil, že akonáhle je niektorá z kamier poškodená, tak sa hneď rieši oprava. 

 

Starosta obce ešte uviedol, že Obec sa zapojila do výzvy MAS VITIS a nevidí teraz dôvod, aby sa Obec 

zapájala aj do výzvy vyhlásenej MIRRI SR, keďže sme už v procese hodnotenia. 

 

Starosta obce uviedol, že tak ako sa dohodli s poslancami OcZ v Močenku, pred začatím rokovania o bode  

č. 5 odovzdá slovo pani riaditeľke odštepného závodu  ZsVs a. s. Nitra p. Margite Kršákovej a pánovi 

Krošlákovi. Pani riaditeľku p. starosta pozval na rokovanie OcZ vzhľadom na opakujúce sa poruchy  

na kanalizácii v obci. Táto problematika začína v čase 32:35 min (https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-

zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

Pani Margita Kršáková uviedla, že kanalizácia bola vybudovaná tak, ako bola naprojektovaná. Bol 

zrealizovaný nový výtlak kanalizácie a zakúpili sa nové čerpadlá. Problém vidí v správaní občanov, čo sú 

schopní hodiť do kanalizácie (od vlhčených obrúskov, plienok až po kusy zvierat a potravín). Kanalizačné 

čerpadlá sa následne upchajú a musia ich pracovníci poruchovej služby ručne vyčistiť. Pri aktuálnom 

posilnení kanalizačnej vetvy smerom na Čingov sa pridali najlepšie čerpadlá v SR a ČR, ale žiadne čerpadlo 

sa samo nevyčistí. V žiadnej inej obci (ktorú spravujú) nie je situácia s kanalizáciou taká vypuklá, ako v obci 

Močenok. Ďalším dôvodom v pretrvávaní problémov môže byť aj to, že občania majú ríny napojené  

do kanalizácie a tam odteká všetka dažďová voda z ich striech a pozemkov. Je to prílišný nápor  

na kanalizáciu, pretože kanalizácia v obci Močenok je dimenzovaná a stavaná ako splašková kanalizácia.   

Uviedla, že v najbližšej dobe chcú vykonávať zadymovanie kanalizácie zdravotne nezávadným dymom 

a takto zistia, ktoré domy majú vývod zo striech do kanalizácie.  

Odpovedala aj poslancovi Ing. Jozefovi Šuvadovi ohľadom buchotajúceho poklopu, a uviedla, že prídu  

do obce na kontrolu týchto poklopov. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že problémy s kanalizáciou osobne pozná, nakoľko v ul. Čingov býva 

jeho syn a už viackrát vyťahovali splašky z pivnice. Informoval sa od pani riaditeľky, že či nejak datujú 

časovo, kedy tieto problémy začali a či k tým problémov neprispieva aj pripojenie Obce Horná Kráľová  

na našu kanalizačnú vetvu. 

 

Pani riaditeľka Kršáková odpovedala, že si osobne nemyslí, že tie problémy spôsobilo napojenie obce Horná 

Kráľova na vetvu v Močenku. Skôr ako problém vidí to, že občania majú ríny zo striech vyvedené  

do kanalizácie a tá potom ten nápor nestíha. Poprosila aj poslancov, aby edukovali občanov, že čo nepatrí  

do kanalizácie. Na celý región majú len dve zásahové vozidlá a preto niekedy trvá dlhšiu dobu, než 

poruchová služba príde do obce Močenok. 
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Starosta obce uviedol, že tento problém je dlhodobý a trvá približne 5 rokov. Informoval sa, že čo za toto 

obdobie ZsVS a. s. v tejto problematike spravila.  

 

Riaditeľka p. Kršáková odpovedala, že v ul. B. Klucha bola vybudovaná nová prečerpávacia stanica a šachta, 

následne pokračovali s rekonštrukciou čerpacej stanice pri Zdravotnom stredisku v ul. Mlynská. Vypuklé  

to bolo aj pri občianke p. Štrpkovej v ul. B. Klucha, ktorá je v najnižšom bode. Ako spomínal p. starosta, 

najhoršie to bolo cez Vianoce, keď pred Štedrým dňom napadlo veľké množstvo snehu, ktorý sa hneď začal 

topiť. Vtedy sa pokazilo všetko, čo sa len mohlo a ešte aj čerpadlá prestali fungovať. Veľakrát ich brzdí 

verejné obstarávanie nových strojov. Jedno čerpadlo stojí aj cez 15 tis. eur.  

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval, či by nepomohlo doplnenie čerpadiel. 

 

Riaditeľka p. Kršáková odpovedala, že počet čerpadiel je vyhovujúci. Všetko je vybudované v súlade 

s projektom. Problém je v tom, že do tej kanalizácii sa dostanú veci, ktoré tam nemajú čo robiť. Ale ani 

technika nikdy nie je 100%-ná. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš oponoval, že si nemyslí, že naši občania sú iní než inde. 

 

Riaditeľka p. Kršáková odpovedala, že v iných obciach nemajú také časté výjazdy ako v obci Močenok.  

Na dispečingu majú spracované aj grafy, že kedy k týmto situáciám dochádza. Keď sú výdatné dažde 

a v poslednej dobe stačí už len bežný dážď, už je problém s kanalizáciou.  

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že aj on sám už niekoľkokrát volal poruchovú službu. Osobne si myslí, 

že obec Horná Kráľová je dosť veľká a nemala sa napojiť na našu obec. Je to veľká záťaž na systém. Treba 

viac investovať do posilnenia kanalizácie v našej obci. 

 

Riaditeľka p. Kršáková odpovedala, že problémy sú aj v Hornej Kráľovej a osobne si nemyslí, že tieto 

problémy v Močenku sú spôsobené napojením na Močenok. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada sa informoval, aké typy rúr dávali pri poslednej rekonštrukcii kanalizácie. Možno 

boli poddimenzované. 

 

Riaditeľka p. Kršáková odpovedala, že kanalizácia je správne naprojektovaná a všetko je v súlade 

s projektovou dokumentáciou. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že netreba vidieť len nespokojnosť občanov, treba uviesť,  

že vodárenská spoločnosť vždy promptne riešila problémy našej obce. Pýtal sa, či ZsVS a. s. neuvažuje  

nad výstavbou nového radu kanalizácie. 

 

Riaditeľka p. Kršáková odpovedala, že toto nemajú v investičnom pláne, momentálne riešia a sústreďujú  

sa na modernizáciu jestvujúceho zariadenia. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora sa informoval, že ako majú postupovať občania, keď im spätne vyteká doma 

splašková voda. 

 

Riaditeľka p. Kršáková odpovedala, že treba volať na poruchovú službu, ktoré je v práci 24h 7 dní v týždni. 

 



Starosta obce uviedol, že ZsVS a. s. má 1 miliardu investičný dlh. V našej obci je kombinovaná kanalizácia 

a to tlaková a gravitačná.  

Poďakoval pani riaditeľke a p. Krošlákovi, že si našli čas a prišli na zasadnutie OcZ. 

 

 

 

5. Materiály predložené na prerokovanie 

 

Bod č. 5.1 začína v zázname od času 1:21:30 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  

 

5.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh poradovníka pre pridelenie nájomných bytov 

postavených s podporou štátu. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Jozefovi Šuvadovi, predsedovi komisie  

pre sociálne veci a bytové otázky. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada prečítal návrh poradovníka pre pridelenie nájomných bytov. Ďalej uviedol,  

že komisia odporúča zmeniť prílohu VZN o prideľovaní bytov. Navrhujú zmeniť systém prideľovania bytov, 

aby aj menej početné rodiny a samotne žijúci občan/žiadateľ mohli mať pridelený nie 1-izbový ale 2-izbový 

byt. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval, či sú voľné 2- izbové byty. 

 

Starosta obce odpovedal, že v týchto dňoch dôjde k odovzdaniu bytu a obec potrebuje mať do zásoby 

schválený poradovník, ale v tejto chvíli nie je voľný žiadny byt. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu poradovníka pre pridelenie nájomných bytov postavených s podporou 

štátu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh poradovníka pre pridelenie nájomných bytov. 

 

Uznesenie č. 5.1 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

na návrh Komisie pre sociálne veci a bytové otázky poradovník pre pridelenie nájomných bytov 

postavených s podporou štátu 

1-izbové byty – určenie poradia  

P. č. Meno a priezvisko, adresa          Počet bodov 

1. Beáta Blažová, Dekana Ščasného 1834, Močenok    140 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


2. Gabriela Škopková, Hájska 1173, Močenok     127 

 

2-izbové byty – určenie poradia  

P. č. Meno a priezvisko, adresa           Počet bodov 

1. Mária Olšáková, Močenok       156  

2. Marián Straňák, Hájska 1098, Močenok     142 

 

 

 

Bod č. 5.2 začína v zázname od času 1:25:37 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  

 

5.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie zabezpečenia 

spolufinancovania projektu: Zvýšenie kapacity pre triedenie odpadov v obci Močenok. Starosta obce uviedol, 

že je možné zakúpiť techniku na manipuláciu s komunálnymi odpadmi aby sme vedeli čo najefektívnejšie 

vedeli narábať s odpadmi. V súčasnosti sú projekty nastavené tak, že výška spoluúčasti je minimálne 8%. 

Spoluúčasť obce by sa odvíjala od výšky vyobstaraných zariadení. Projekt je už vypracovaný a poprosil 

poslancov o podporu tohto zámeru. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval, že aké zariadenia by sa z dotácie kúpili a či by sa zariadenia 

používali na zbernom dvore zeleného odpadu. 

 

Starosta obce odpovedal, že ide o zariadenia ako sú nakladače, vlečky a atď. pomocou ktorých by sme vedeli 

manipulovať s odpadmi v celej dedine, nie je na zbernom dvore zeleného odpadu. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh uznesenia. 

 

Uznesenie č. 5.2 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

zabezpečenie spolufinancovania projektu: Zvýšenie kapacity pre triedenie odpadov v obci Močenok  vo 

výške najmenej 8 % z celkových výdavkov z vlastných prostriedkov alebo iných ako verejných 

prostriedkov (v našom prípade je to čiastka 21 153,47 €) v rámci výzvy  PSK-MZP-009-2024-DV-

EFRR, Triedený zber komunálnych odpadov vyhlásenej Ministerstvom životného prostredia SR. 

 

 

V čase 19:00 h odišla z rokovacej miestnosti hlavná kontrolórka a po chvíli sa vrátila. 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Bod č. 5.3 začína v zázname od času 1:28:58 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  

 

5.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia na zrušenie Uznesenia č. 3.5 – 

I./MOZ/2024 schváleného dňa 31. 01. 2024 z dôvodu prerušenia návrhu na vklad na Okresnom úrade Šala, 

katastrálny odbor z dôvodu, že v danom uznesení bola administratívna chyba a návrh na vklad nemôže byť 

z toho dôvodu dokončený. Týmto uznesením OcZ v Močenku schválilo zriadenie záložného práva 

v prospech Štátneho fondu bývania a Ministerstva dopravy SR k novej bytovke. 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, že nakoľko nie je možné uznesenie meniť 

a dopĺňať, navrhuje pôvodné uznesenie zrušiť a schváliť nový text uznesenia, ktorý je odkonzultovaný 

s katastrálnym odborom. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili predložený návrh uznesenia č. 5.3 – II./OZ/2024. 

 

Uznesenie č. 5.3 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) Ruší 

Uznesenie č. 3.5 – I./MOZ/2024 schválené dňa 31. 01. 2024. 

 

b) Súhlasí 

• so zriadením záložného práva v prospech Štátneho fondu rozvoja bývania, Lamačská cesta 8, 833 

04 Bratislava 37, IČO: 31 749 542  na zabezpečenie pohľadávky v celkovej  výške istiny  

567 730,00 eur v zmysle Zmluvy o úvere č. 400/39/2022 a zriadením záložného práva na zabezpečenie 

pohľadávky vo výške 110 400,00 eur v zmysle zmluvy o úvere č. 400/40/2022 na: 

• Stavbu: Bytový dom SO 16 b.j. ul. M.R.Štefánika, súp. č. 1978, ktorá je zapísaná na LV  

č. 2425 register C KN, k.ú. Močenok, obec Močenok, okres Šaľa, v spoluvlastníckom podiele 1/1, ktorá 

je osadená na pozemku parcela č. 90/5 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 287 m²,  

k.ú. Močenok, obec Močenok, okres Šaľa, v spoluvlastníckom podiele 1/1. 

• Pozemky: parcela č. 90/2 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 410 m², register C KN, parcela  

č. 90/4 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 699 m², register C KN, parcela č. 90/5 zastavaná plocha  

a nádvorie o výmere 287 m² register C KN a parcela č. 90/6 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 54 

m², register C KN, všetky zapísané na LV č. 2425, k.ú. Močenok, obec Močenok, okres Šaľa, všetky  

v spoluvlastníckom podiele 1/1, na ktorých je vybudovaná technická vybavenosť, ktorá zabezpečuje 

užívanie a prístup k stavbe ,,Bytový dom SO 16 b.j. ul. M. R. Štefánika“. 

 

 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


c) Súhlasí 

• so zriadením záložného práva na zabezpečenie pohľadávky  v sume 378 490,00 eur  

v prospech Ministerstva dopravy Slovenskej republiky, Námestie slobody 6, 810 05 Bratislava 15, 

IČO: 30 416 094 na zabezpečenie vrátenia poskytnutej dotácie a na zachovanie nájomného charakteru 

bytov na: 

• Stavbu: Bytový dom SO 16 b.j. ul. M. R. Štefánika, súp. č. 1978, ktorá je zapísaná na LV  

č. 2425, v spoluvlastníckom podiele 1/1, osadená na pozemku parcela č. 90/5 zastavaná plocha  

a nádvorie o výmere 287 m², register C-KN, k.ú. Močenok, obec Močenok, okres Šaľa,  

v spoluvlastníckom podiele 1/1. 

• Pozemok:  parcela č. 90/5 o výmere 287 m² zastavaná plocha a nádvorie, ktorá je zapísaná  

na LV č. 2425  register C-KN, k.ú. Močenok, obec Močenok, okres Šaľa, v spoluvlastníckom podiele 

1/1. 

 

 

 

Bod č. 5.4 začína v zázname od času 1:34:50 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  

 

5.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia na zrušenie obchodnej spoločnosti Kabel 

TV Močenok, s.r.o. so sídlom  Sv. Gorazda 631/84, 951 31 Močenok, IČO: 36 527 441. Starosta obce 

uviedol, že nakoľko sa zmenil zákon o mediálnych službách, tak Obec Močenok môže mať tzv. komunitné 

vysielanie a Obec požiadala v minulom roku o pridelenie takejto licencie. Nakoľko nám licencia bola 

udelená, tak navrhuje zrušiť spoločnosť Kabel TV Močenok, s.r.o. a jej práva a povinnosti prejdu na Obec 

Močenok. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Stanislavovi Šimkovi, ktorý je zároveň aj konateľom tejto 

spoločnosti. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že ku dňu vydania licencie pre Obec Močenok, Rada pre vysielanie  

a retransmisiu zrušila licenciu pre Kabel TV Močenok, s.r.o.. Z uvedeného dôvodu navrhujú zrušiť obchodnú 

spoločnosť aj vzhľadom k tomu, že OcZ zakladá a ruší obchodné spoločnosti. Tiež odporúča, aby OcZ 

poverilo starostu obce určiť termín ustanovenia likvidátora do funkcie v rozhodnutí jediného spoločníka  

a zabezpečiť likvidáciu spoločnosti a jej výmaz z obchodného registra v zmysle obchodného zákonníka. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu predloženého uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh uznesenia č. 5. 4 – II./OZ/2024. 
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Uznesenie č. 5.4 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje  

zrušenie obchodnej spoločnosti Kabel TV Močenok, s.r.o. so sídlom  Sv. Gorazda 631/84, 951 31 

Močenok, IČO: 36 527 441, zapísanej v obchodnom registri Okresného súdu Trnava, oddiel: So, 

vložka číslo: 16136/T  bez právneho nástupcu, jej vstup do likvidácie  a  prevod likvidačného zostatku 

na obec Močenok.  V súvislosti s tým poveruje starostu obce vo funkcii valného zhromaždenia určiť 

termín ustanovenia likvidátora do funkcie v rozhodnutí jediného spoločníka a zabezpečiť likvidáciu 

spoločnosti a jej výmaz z obchodného registra v zmysle obchodného zákonníka.   

 

 

 

Bod č. 5.5 začína v zázname od času 1:41:05 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

5.5 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia na prevzatie práv a povinností obchodnej 

spoločnosti Kabel TV Močenok, s.r.o. na Obec Močenok. Uviedol, že podrobnejšie je to vysvetlené 

v dôvodovej správe návrhu uznesenia. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Stanislavovi Šimkovi. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že má to priamy súvis s predchádzajúcim uznesením. Medzi Kabel 

TV Močenok s.r.o. bola uzatvorená zmluva so spoločnosťou Slovanet. a.s. a je potrebné tieto práva 

a povinnosti odovzdať na Obec Močenok, nakoľko tá má licenciu na komunitné vysielanie.  

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh predloženého uznesenia. 

 

Uznesenie č. 5.5 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje  

prevzatie práv a povinností obchodnej spoločnosti Kabel TV Močenok, s.r.o. so sídlom Sv. Gorazda 

631/84, 951 31 Močenok, IČO: 36 527 441, zapísanej v obchodnom registri Okresného súdu Trnava, 

oddiel: So, vložka číslo: 16136/T z platných zmlúv ( vtom rámcová zmluva  

o spolupráci č. 35708261zo dňa 24.04.2008 a dodatok č.1 k nej zo dňa 17.02.2016, zmluva o úprave 

práv a povinností zo dňa 17.02.2016 ) uzatvorených so Slovanet, a.s. Bratislava obcou Močenok 

prostredníctvom zmluvy uzavretej v zmysle § 531 a nasl. Zákona č. 40/1964 Zb. v znení neskorších 

predpisov a poveruje starostu obce podpisom tejto zmluvy.  

 

 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


6. Ekonomika a majetok 

 

Bod č. 6.1 začína v zázname od času 1:44:38 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024  

 

6.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom stanovisko Hlavného kontrolóra Obce Močenok  

k záverečnému účtu Obce Močenok za rok 2023. Odovzdal slovo hlavnej kontrolórke p. Milene Veresovej. 

 

Hlavná kontrolórka skonštatovala, že záverečný účet obce je vypracovaný v súlade so zákonom. Aj správa 

audítora potvrdila zodpovedné hospodárenie Obce a z uvedeného dôvodu odporúča OcZ v Močenku schváliť 

záverečný účet bez výhrad. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča zobrať na vedomie predložený materiál. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie stanovisko Hlavného kontrolóra Obce Močenok k záverečnému účtu Obce 

Močenok za rok 2023. 

 

Uznesenie č. 6.1 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Stanovisko Hlavného kontrolóra Obce Močenok k záverečnému účtu Obce Močenok za rok 2023. 

 

 

 

Bod č. 6.2 začína v zázname od času 1:47:05 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

6.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu audítora z overovania individuálnej účtovnej 

závierky a vedenia účtovníctva k 31.12.2023. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie predložený materiál. 

 

Uznesenie č. 6.2 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu audítora z overovania individuálnej účtovnej závierky a vedenia účtovníctva  

k 31.12.2023. 

 

 

 

Bod č. 6.3 začína v zázname od času 1:48:37 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

6.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh Záverečného účtu Obce Močenok za rok 2023. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča ZÚ Obce Močenok za rok 2023 schváliť bez výhrad. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh záverečného účtu obce za rok 2023. 

 

Uznesenie č. 6.3 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo    

Záverečný účet Obce Močenok za rok 2023 

 

b) potvrdzuje 

     prebytok   bežného rozpočtu                         vo výške        348 054,81   EUR 

     schodok    kapitálového rozpočtu                  vo výške       -956 737,90   EUR  

     schodok bežného a kapitálového    -608 683,09  EUR 

      

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


     Prebytok    finančných operácií   

     po vylúčení zábezpek                                   vo výške                   724 082,76    EUR  

 _____________________________________________________________________ 

     Výsledok hospodárenia za rok 2023           vo výške                115 399,67   EUR 

     z toho účelové finančné prostriedky           vo výške               -  45 741,99   EUR 

     Výsledok rozpočtového hospodárenia   ................................      69 657,68   EUR 

c) schvaľuje    

tvorbu rezervného fondu  vo výške 69 657,68 EUR 

 

d) schvaľuje    

použitie  rezervného fondu na financovanie kapitálových výdavkov a istín úveru v r. 2024  

vo výške 69 657,68 EUR 

 

e) schvaľuje bez výhrad    

Celoročné hospodárenie v zmysle Záverečného účtu Obce Močenok za rok 2023  

 

 

 

V čase 19:24 h bola vyhlásená technická prestávka.  

 

 

Bod č. 6.4 začína v zázname od času 1:52:20 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

V rokovacej miestnosti nebol prítomný poslanec Ing. Jozef Šuvada. 

 

6.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom Hodnotiacu správu o plnení programového rozpočtu Obce 

Močenok k 31. 12. 2023.  

 

V rozprave poslanci nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nebol prítomný pri hlasovaní: 

Ing. Jozef Šuvada 

 

Poslanci zobrali na vedomie Hodnotiacu správu o plnení programového rozpočtu Obce Močenok  

k 31. 12. 2023.  

 

 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Uznesenie č. 6.4 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Hodnotiacu správu o plnení programového rozpočtu Obce Močenok k 31. 12. 2023 

 

 

 

Bod č. 6.5 začína v zázname od času 1:53:25 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

6.5 Starosta obce predložil prítomným poslancom Informáciu o čerpaní rozpočtu k 31. 12. 2023  

a k 31. 03. 2024. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča zobrať na vedomie predložený materiál. 

 

V čase 19:33 h prišiel do rokovacej miestnosti poslanec Ing. Jozef Šuvada, prítomných bolo 11 poslancov 

a poslankýň. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Informáciu o čerpaní rozpočtu k 31. 12. 2023 a k 31. 03. 2024. 

 

Uznesenie č. 6.5 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Informáciu o čerpaní rozpočtu k 31. 12. 2023 a k 31. 03. 2024. 

 

 

 

Bod č. 6.6 začína v zázname od času 1:55:07 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

6.6 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu o hospodárení ZŠ Močenok za rok 2023. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová uviedla, že komisia pre školstvo, mládež a šport odporúča predloženým 

materiál zobrať na vedomie. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili Správu o hospodárení ZŠ Močenok za rok 2023. 

 

Uznesenie č. 6.6 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Správu o hospodárení ZŠ Močenok za rok 2023. 

 

 

 

Bod č. 6.7 začína v zázname od času 1:56:22 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

6.7 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu o hospodárení MŠ Močenok za rok 2023. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová uviedla, že komisia pre školstvo, mládež a šport odporúča predloženým 

materiál zobrať na vedomie. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili Správu o hospodárení MŠ Močenok za rok 2023. 

 

Uznesenie č. 6.7 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Správu o hospodárení MŠ Močenok za rok 2023. 

 

 

 

 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Bod č. 6.8 začína v zázname od času 1:57:37 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

6.8 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu o hospodárení ZUŠ Močenok za rok 2023. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová uviedla, že komisia pre školstvo, mládež a šport odporúča predloženým 

materiál zobrať na vedomie. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili Správu o hospodárení ZUŠ Močenok za rok 2023. 

 

Uznesenie č. 6.8 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Správu o hospodárení ZUŠ Močenok za rok 2023. 

 

 

 

Bod č. 6.9 začína v zázname od času 1:58:50 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

6.9 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh II. zmeny rozpočtu Obce Močenok na rok 2024. 

Návrh zmeny rozpočtu bol riadne a včas zverejnený. Uviedol, že v návrhu je zapracovaný aj prebytok 

finančných prostriedkov v zmysle schváleného záverečného účtu za rok 2023. Taktiež obec reaguje na nové 

výdavky, ale aj príjmy v roku 2024, ktoré má Obec zazmluvnené z jednotlivých projektov. Poznamenal,  

že obec chce rekonštruovať cestu v ul. Cintorínska z vlastných finančných prostriedkov. Obec Močenok bola 

úspešná s projektom na Opatrovateľskú službu. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča schváliť predložený návrh II. zmeny rozpočtu obce Močenok na 2024. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh II. zmeny rozpočtu obce na rok 2024. 

 

Uznesenie č. 6.9 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

II. zmenu rozpočtu obce na rok 2024 

 

 

 

7. Inventarizácia majetku a účtov za rok 2023 

 

Bod č. 7.1 začína v zázname od času 2:01:25 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

7.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom Zápis z inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu 

majetku a záväzkov  k 31.12.2023.  

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Zápis z inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov   

k 31.12.2023. 

 

Uznesenie č. 7.1 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Zápis z inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov  k 31.12.2023. 

 

 

 

Bod č. 7.2 začína v zázname od času 2:02:42 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


7.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom Zápis z vykonania inventarizácie majetku a záväzkov 

Kabel TV Močenok, s.r.o. so stavom k 31.12.2023. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Zápis z vykonania inventarizácie majetku a záväzkov Kabel TV Močenok, s.r.o. 

so stavom k 31.12.2023. 

 

Uznesenie č. 7.2 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Zápis z vykonania inventarizácie majetku a záväzkov Kabel TV Močenok, s.r.o. so stavom  

k 31.12.2023 

 

 

 

Bod č. 7.3 začína v zázname od času 2:03:54 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

7.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom Zápisnicu z vykonania fyzickej inventúry majetku Obce 

Močenok k 31. 12. 2023 a protokol o návrhu na vyradenie majetku za rok 2023. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Poslanci zobrali na vedomie Zápisnicu z vykonania fyzickej inventúry majetku Obce Močenok  

k 31. 12. 2023 a súhlasili s návrhom vyraďovacej komisie na vyradenie prebytočného majetku obce v zmysle 

predloženého protokolu. 

 

Uznesenie č. 7.3 – I./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) berie na vedomie 

Zápisnicu z vykonania fyzickej inventúry majetku Obce Močenok k 31. 12. 2023 

b) prerokovalo 

protokol o návrhu na vyradenie majetku za rok 2023 

c) súhlasí    

s návrhom vyraďovacej komisie na vyradenie prebytočného majetku obce v zmysle predloženého 

protokolu 

 

 

 

8. Hlavný kontrolór obce 

 

Bod č. 8.1 začína v zázname od času 2:05:18 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom Plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce  

na II. polrok 2024. Odovzdal slovo hlavnej kontrolórke. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že vzhľadom na plánovanú zmenu spôsobu financovania škôl a najmä 

materských škôl, plánuje spraviť kontrolu postupne vo všetkých obecných školách. Návrh plánu kontrolnej 

činnosti bol riadne a včas zverejnený a neprišli k nemu pripomienky. Momentálne ešte kontroluje VZN 

a smernice Obce Močenok a správu z tejto kontroly predloží na nasledujúce zasadnutie OcZ. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že podporí návrh plánu kontrolnej činnosti HK na II. polrok 2024 

a zároveň uviedol, že od nástupu pani kontrolórky Mileny Veresovej cíti z nej veľkú snahu v riešení 

aktuálnych problémov, má aktívny prístup k práci, doteraz splnila všetky kontrolné činnosti a má fundované 

stanoviská. Z toho dôvodu navrhol OcZ schváliť HK mesačnú odmenu vo výške 20 % z mesačného platu 

HK s účinnosťou od 1. 6. 2024. 

 

Starosta obce dal najskôr hlasovať o predloženom pláne kontrolnej činnosti HK na II. polrok 2024. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh kontrolnej činnosti HK na II. polrok 2024. 

 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Uznesenie č. 8.1 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje bez pripomienok 

Plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2024. 

 

 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu, ktorý predložil poslanec Ing. Stanislav Šimko. 

Poslanec Ing. Jozef Šuavda uviedol, že súhlasí s návrhom poslanca Ing. Stanislava Šimka. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 2 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, PaedDr. Lucia Tóthová 

 

Poslanci schválili mesačnú odmenu Milene Veresovej – hlavnej kontrolórke obce vo výške 20 %  

z mesačného platu hlavného kontrolóra s účinnosťou od 1. 6. 2024. 

 

Uznesenie č. 8.2 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

mesačnú odmenu Milene Veresovej - hlavnej kontrolórke v zmysle § 18c ods. 5 zákona   

č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov (Zákon o obecnom zriadení) vo výške 20 % z mesačného 

platu hlavného kontrolóra s účinnosťou od 1. 6. 2024.  

 

 

 

9. Majetkové prevody a nájmy 

 

Bod č. 9.1  začína v zázname od času 2:13:00 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

9.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť spoločnosti BERA s.r.o., so sídlom Andreja 

Hlinku 483/9, 951 31  Močenok, IČO: 48 23 62 68 o odkúpenie obecného pozemku a to parc. č. 6005/200 vo 

výmere 16 m2, druh pozemku: orná pôda, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok. Odovzdal 

slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné plánovanie a investičnú 

činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia odporúča odpredaj vyššie uvedeného pozemku.  

 

Starosta obce uviedol, že  sa jedná o pozemok medzi poľnohospodárskou pôdou a pozemkov vo vlastníctve 

žiadateľa. Je to malá výmera pozemku. 

 

Starosta dal hlasovať o predloženom materiály. 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 10 

Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. 

Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia 

Tóthová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Ing. Rastislav Benčík 

 

Poslanci schválili budúci zámer odpredaja obecného pozemku pre spoločnosť BERA s.r.o.. 

 

Uznesenie č. 9.1 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť spoločnosti BERA s.r.o., so sídlom Andreja Hlinku 483/9, 951 31  Močenok, IČO: 48 23 62 68  

o odkúpenie obecného pozemku a to parc. č. 6005/200 vo výmere 16 m2, druh pozemku: orná pôda, 

reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok. 

 

b) schvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti – pozemku a to parc. č. 6005/200 vo výmere 16 m2, druh 

pozemku: orná pôda, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok pre žiadateľa spoločnosť 

BERA s.r.o., so sídlom Andreja Hlinku 483/9, 951 31  Močenok, IČO: 48 23 62 68  za kúpnu cenu, 

ktorej výška bude určená znaleckým posudkom a o konečnej cene rozhodne Obecné zastupiteľstvo  

v Močenku. 

 

Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb.  

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 5 ods. 3 písm. b)  Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

nakoľko pozemok obec nevyužíva a žiadateľ si kúpou tohto pozemku zabezpečí prístup  

na pozemky v jeho vlastníctve. 

 

 

 

Bod č. 9.2  začína v zázname od času 2:16:51 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

9.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť Denisa Slávika, bytom Párovce č. 1857, 951 31 

Močenok a Mgr. Lucii Lenčéšovej, bytom Chalupy č. 146, 951 31 Močenok o odkúpenie časti obecného 

pozemku a to časť z parc. č. 1783/95 vo výmere cca 30 m2, druh pozemku: ostatná plocha, reg. „E-KN“, 

vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi 

komisie pre územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia neodporúča vyššie uvedený pozemok predať. 

 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že nevidí materiály medzi podkladmi na zasadnutie OcZ. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora odpovedal, že musí byť prihlásený do svojho účtu na elektronickom 

zastupiteľstve a materiál tam je. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval na dôvod, prečo komisia neodporúča odpredaj pozemku. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že v tejto ulici Obecné zastupiteľstvo nepredalo obecný pozemok. 

Nevidia dôvod na odpredaj nakoľko to je novostavba, toho času tam oplotenie nie je a vlastníci majú 

možnosť si oplotiť svoj vlastný pozemok. 

 

Starosta obce uviedol, že vždy sme sa držali pravidla, že sa má dodržiavať uličná čiara. 

 

Starosta obce dal hlasovať za NESCHVÁLENIE: 

Prítomní: 11 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 2 

Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Stanislav Šimko 

 

Poslanci neschválili budúci zámer odpredaja časti pozemku pre žiadateľov. 

 

Uznesenie č. 9.2 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Denisa Slávika, bytom Párovce č. 1857, 951 31 Močenok a Mgr. Lucii Lenčéšovej, bytom 

Chalupy č. 146, 951 31 Močenok o odkúpenie časti obecného pozemku a to časť z parc.  

č. 1783/95 vo výmere cca 30 m2, druh pozemku: ostatná plocha, reg. „E-KN“, vedená na LV  

č. 4274, k. ú. Močenok. 

 

b) neschvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti – a to časť z parc. č. 1783/95 vo výmere cca 30 m2, druh 

pozemku: ostatná plocha, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok pre žiadateľov Denisa 

Slávika, bytom Párovce č. 1857, 951 31 Močenok a Mgr. Luciu Lenčéšovú, bytom Chalupy č. 146, 951 

31 Močenok. 

 

 

 

Bod č. 9.3  začína v zázname od času 2:21:15 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

9.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť Jána Škoreca, bytom Vinohradská 1617/36, 951 

31 Močenok o odkúpenie časti obecného pozemku a to časť z parc. č. 6939/100 vo výmere cca 30 m2, druh 

pozemku: ostatná plocha, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok. Odovzdal slovo poslancovi 

Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia neodporúča vyššie uvedený pozemok predať. Je tam 

vzdušné elektrické vedenie, úzka cesta a v ul. Vinohradská OcZ ešte pozemok neodpredalo. Na pozemku nie 

je postavená stavba, len oplotenie. 

 

Starosta obce dal hlasovať za NESCHVÁLENIE: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci neschválili budúci zámer odpredaja časti pozemku pre žiadateľa. 

 

Uznesenie č. 9.3 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Jána Škoreca, bytom Vinohradská 1617/36, 951 31 Močenok o odkúpenie časti obecného 

pozemku a to časť z parc. č. 6939/100 vo výmere cca 30 m2, druh pozemku: ostatná plocha, reg. „E-

KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok. 

 

b) neschvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti – a to časť z parc. č. 6939/100 vo výmere cca 30 m2, druh 

pozemku: ostatná plocha, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok pre žiadateľa Jána 

Škoreca, bytom Vinohradská 1617/36, 951 31 Močenok.  

 

 

 

Bod č. 9.4  začína v zázname od času 2:25:14 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

9.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť Eriky Stehlíkovej, bytom Švábska 1470/37,  

951 31 Močenok o odkúpenie novovytvorených parciel č. 1747/257 o výmere 61 m2, druh pozemku: 

zastavaná plocha a parc. č. 1747/258 o výmere 7 m2, druh pozemku: zastavaná plocha. Odovzdal slovo 

poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia odporúča odpredať vyššie uvedené pozemky. Na tejto 

ulici už boli pozemky odpredávané. Jeden pozemok tvorí oplotenú predzáhradku a na druhom pozemku stojí 

časť garáže. 

 

Po prečítaní návrhu uznesenia poslanec Ing. Marek Mesároš upozornil na skutočnosť, že pozemky vlastnia  

3 osoby v rodine Stehlíkových, aby to nebol problém v budúcnosti. Navrhol, aby sa aj komisia do budúcnosti 

tomuto venovala, lebo teraz sa jedná o predaj vstupného pozemku pred rodinným domom. Aby sme niekomu 

nezamedzili vstup na pozemok. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že keď je problém v žiadosti, tak treba na to žiadateľov upozorniť 

a prerokovať to na nasledujúcom zastupiteľstve. 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Starosta obce z dôvodu, aby sa upresnili vlastnícke pomery a nedošlo k nedorozumeniu pri odpredaji 

pozemkov, tak ako predkladateľ materiál stiahol z rokovania.  

 

Bod č. 9.4 bol stiahnutý z rokovania OcZ predkladateľom materiálu a to starostom obce  

PaedDr. Romanom Urbánikom. 

 

 

 

Bod č. 9.5  začína v zázname od času 2:32:50 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

9.5 Starosta obce predložil prítomným žiadosť Mareka a Mgr. Lýdie Lenčéšových, bytom Športová 1801/14, 

951 31 Močenok o odkúpenie parc. č. 745/9 o výmere 189 m2, druh pozemku: záhrada, parc. č. 745/3  

o výmere 458 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie aj so stavbou garáže na parc. č.  745/8, všetky 

register „C-KN“, vedené na LV č. 2425. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi 

komisie pre územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia neodporúča odpredaj vyššie uvedených pozemkov, 

nakoľko sa na nich nachádza obecná stavba a mohol by byť zamedzený prístup k nej. 

 

Na zasadnutí Obecného zastupiteľstva boli prítomní aj manželia Lenčéšoví. 

Mgr. Lýdia Lenčéšová uviedla, že prístup do obecnej budovy je z predu a nie zo zadu, čo chcú odkúpiť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík oponoval, že podľa vyjadrenia zamestnancov obce z hospodárskeho dvora by 

sa do tej budovy nevedeli dostať s motorovým vozidlom.  

 

Pán Marek Lenčéš oponoval, že do vnútra nechodia zamestnanci obce s autom. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že v minulosti boli problémy s prístupom do obecnej nehnuteľnosti. 

Navrhol, aby sa doriešil prístup do tejto stavby a potom sa to prerokovalo, takto ako to je teraz predložené 

 on nepodporí. 

 

Mgr. Lýdia Lenčéšová uviedla, že problém s prístupom nikdy nebol, oni ten pozemok užívajú a zveľaďujú 

a nemôžu nechať pozemok prístupný nakoľko tam majú svoje veci a majetok. 

 

Starosta obce uviedol, že vlastnícke vzťahy v tejto lokalite sú komplikované, nakoľko niektoré pozemky tam 

vlastní aj Biskupský úrad. 

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár sa informoval, že či tam vzniknú stavebné pozemky. 

 

Marek Lenčéš odpovedal, že nevzniknú tam stavebné pozemky, oni to užívajú ako záhradu. 

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko navrhol, aby sa postupovalo ako v predchádzajúcom bode, nech sa žiadosť 

stiahne a doriešia sa vlastnícke vzťahy a prístup na stavbu obce. 

 

Bod č. 9.5 bol stiahnutý z rokovania OcZ predkladateľom materiálu a to starostom obce  

PaedDr. Romanom Urbánikom. 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Bod č. 9.6  začína v zázname od času 2:40:14 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

9.6 Starosta obce predložil prítomným žiadosť Klaudii Štrpkovej, bytom Biskupa Klucha 57/51, 951 31  

Močenok o odkúpenie nehnuteľnosti, časť z parcely č. 1745 o výmere cca 200 m2, reg. „E-KN“, k. ú. 

Močenok, zapísaná na LV č. 4274. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi 

komisie pre územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia neodporúča odpredaj vyššie uvedeného pozemku. 

Pozemok sa nachádza v záplavovej oblasti  a je tam aj ochranné pásmo okolo Dlhého kanála.  

 

Starosta obce doplnil, že okrem iného je pôda v tejto lokalite často podmáčaná. 

 

Hlasovanie za NESCHVÁLENIE: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. 

Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci neschválili budúci zámer odpredaja pozemku pre žiadateľku. 

 

Uznesenie č. 9.6 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Klaudii Štrpkovej, bytom Biskupa Klucha 57/51, 951 31  Močenok o odkúpenie nehnuteľnosti, 

časť z parcely č. 1745 o výmere cca 200 m2, reg. „E-KN“, k. ú. Močenok, zapísaná na LV č. 4274.  

 

b) neschvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti a to časť z parcely č. 1745 o výmere cca 200 m2, reg. „E-KN“, 

k. ú. Močenok, zapísaná na LV č. 4274 pre žiadateľku Klaudiu Štrpkovú, bytom Biskupa Klucha 

57/51, 951 31  Močenok. 

 

 

 

Bod č. 9.7  začína v zázname od času 2:42:52 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

9.7 Starosta obce predložil prítomným žiadosť Ľudovíta Vaška, bytom Párovce 1847/17, 951 31  Močenok  

o odkúpenie nehnuteľnosti - pozemok parc. č. 833/11 o výmere 151 m2, druh pozemku: záhrada, reg.  

„C-KN“, k. ú. Močenok, zapísaný na LV č. 2425. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, 

predsedovi komisie pre územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia odporúča odpredaj pozemku. Obec k tomu to pozemku 

nemá prístup a je oplotený a dlhodobo užívaný. 

 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Starosta obce dal hlasovať o predloženej žiadosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer odpredaja pozemku pre žiadateľa. 

 

Uznesenie č. 9.7 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Ľudovíta Vaška, bytom Párovce 1847/17, 951 31  Močenok o odkúpenie nehnuteľnosti - 

pozemok parc. č. 833/11 o výmere 151 m2, druh pozemku: záhrada, reg. „C-KN“, k. ú. Močenok, 

zapísaný na LV č. 2425. 

 

b) schvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti - pozemok parc. č. 833/11 o výmere 151 m2, druh pozemku: 

záhrada, reg. „C-KN“, k. ú. Močenok, zapísaný na LV č. 2425 pre žiadateľa Ľudovíta Vaška a jeho 

manželku Helenu Vaškovú, obaja bytom Párovce 1847/17, 951 31  Močenok  

za kúpnu cenu, ktorej výška bude určená znaleckým posudkom a o konečnej cene rozhodne Obecné 

zastupiteľstvo v Močenku. 

 

Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb.  

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 5 ods. 3 písm. f)  Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

nakoľko žiadateľ má vyššie uvedený pozemok dlhodobo oplotený a užíva ho. Kúpou  

si vysporiada majetkovo právne vzťahy k užívanej nehnuteľnosti. 

 

 

 

Bod č. 9.8  začína v zázname od času 2:46:39 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

9.8 Starosta obce predložil prítomným žiadosť Marty Dičérovej bytom ul. Švábska 1442/14, 951 31  

Močenok a ostatných spoluvlastníkov rodinného domu so s.č. 1449 o odkúpenie obecného pozemku a to 

parc. č. 1747/180 vo výmere 8 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, vedená na LV č. 2425, k. ú. 

Močenok. Starosta obce uviedol, že nebohá matka žiadateľky o odpredaj tohto pozemku požiadala, mala aj 

uznesenie, ale nedošlo k podpísaniu kúpnopredajnej zmluve, ale pozemok vyplatila v slovenských korunách. 

Odporučili sme pani Dičérovej, aby si spolu so spoluvlastníkmi podali novú žiadosť a v prípade, ak jej OcZ 

vyhovie, tak čo za pozemok zaplatili im vrátime v prepočte na eurá.  

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné plánovanie 

a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia odporúča odpredaj pozemku nakoľko sa na ňom 

nachádza časť rodinného domu. Ale komisia odporúča vysporiadať aj predzáhradku, lebo ju užívajú a je 

oplotená. 

 

Starosta obce uviedol, že v žiadosti uvádzajú parcelu vo výmere 8 m2 a tej žiadosti by sa malo OcZ vyjadriť. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, že čo je na tom pozemku vo výmere 8 m2. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že na tom kúsku je postavený rodinný dom žiadateľky.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej žiadosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. 

Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef 

Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer odpredaja pozemku pre žiadateľku a ostatných spoluvlastníkov. 

 

Uznesenie č. 9.8 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Marty Dičérovej bytom ul. Švábska 1442/14, 951 31  Močenok a ostatných spoluvlastníkov 

rodinného domu so s.č. 1449 o odkúpenie obecného pozemku a to parc.  

č. 1747/180 vo výmere 8 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, vedená na LV č. 2425, k. ú. 

Močenok. 

 

b) schvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti - pozemku a to parc. č. 1747/180 vo výmere 8 m2, druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, vedená na LV č. 2425, k. ú. Močenok pre žiadateľku Martu 

Dičérovú, bytom ul. Švábska 1442/14, 951 31  Močenok a ostatných spoluvlastníkov rodinného domu 

so s.č. 1449  za kúpnu cenu, ktorej výška bude určená znaleckým posudkom a o konečnej cene 

rozhodne Obecné zastupiteľstvo v Močenku. 

 

Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9a ods. 15 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

 

 

 

 

 



Bod č. 9.9  začína v zázname od času 2:53:18 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

9.9 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie prenájmu obecného 

pozemku parc. č. 1747/261 o výmere 190 m2 pre žiadateľa Adventus, n. o., IČO: 45 739 790, so sídlom  

Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok. Starosta obce uviedol, že na predchádzajúcom zasadnutí OcZ bol 

žiadateľovi schválený budúci zámer prenájmu obecného pozemku. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili prenájom novovytvorenej parcely pre žiadateľa Adventus, n. o., IČO: 45 739 790,  

so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok. 

 

Uznesenie č. 9.9 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje  3/5 väčšinou všetkých poslancov 

prenájom novovytvorenej parc. č. 1747/261 o výmere 190 m2, ktorá sa odčlenila z obecnej parcely  

č. 1747/1, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274 na základe GP č. 037/2024 úradne overenom 

katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa dňa 10. 04. 2024 za účelom vybudovania nových 

parkovacích miest pre nové Zariadenie sociálnych služieb. Prenajímateľom pozemku bude Adventus, 

n. o., IČO: 45 739 790, so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok, ktorý je vlastníkom pozemku 

parc. č. 832, vedený na LV č. 6948, k. ú. Močenok, na ktorom bude zariadenie vybudované. 

Prenájom sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 6 ods. 7 písm. g) a i)  Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla prenajať novovytvorenú parc. č. 1747/261 o výmere 190 m2 pre žiadateľa 

Adventus, n. o., IČO: 45 739 790, so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa, nakoľko sa jedná o neziskovú organizáciu, ktorá plánuje vybudovať v obci 

Zariadenie sociálnych služieb pre seniorov a máme za to, že sa jedná verejnoprospešnú službu. 

Žiadateľ potrebuje na obecnom pozemku vybudovať na vlastné náklady parkovacie miesta pre 

návštevníkov Zariadenia sociálnych služieb. 

 

Cena prenájmu pozemku: 1,-€/m2/rok 

 

Doba prenájmu: neurčito (počas prevádzkovania Zariadenia sociálnych služieb) 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Bod č. 9.10  začína v zázname od času 2:56:54 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

9.10 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie prenájmu 5 existujúcich 

parkovacích miest, ktoré sú vybudované na obecnom pozemku parc. č. 1747/1, reg. „E-KKN“, vedený na LV 

č. 4274 pre žiadateľa Adventus, n. o., IČO: 45 739 790, so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok. 

Starosta obce uviedol, že na predchádzajúcom zasadnutí OcZ bol žiadateľovi schválený budúci zámer 

prenájmu 5-tich existujúcich parkovacích miest. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 10 

Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. 

Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia 

Tóthová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Ing. Rastislav Benčík 

 

Poslanci schválili prenájom 5-tich existujúcich parkovacích miest. 

 

Uznesenie č. 9.10 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje  3/5 väčšinou všetkých poslancov 

prenájom 5 existujúcich parkovacích miest, ktoré sú vybudované na obecnom pozemku parc.  

č. 1747/1, reg. „E-KKN“, vedený na LV č. 4274 pre žiadateľa Adventus, n. o., IČO: 45 739 790, so 

sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok. Parkovacie miesta sa nachádzajú v ul. Športová (pri 

ihrisku FK Močenok). 

Prenájom sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb.  

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 6 ods. 7 písm. i)  Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla prenajať 5 existujúcich parkovacích miest, ktoré sú vybudované  

na pozemku parc. č. 1747/1, reg. „E-KKN“, vedený na LV č. 4274 pre žiadateľa Adventus, n. o., IČO: 

45 739 790, so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

nakoľko sa jedná o neziskovú organizáciu, ktorá plánuje vybudovať v obci Zariadenia sociálnych 

služieb pre seniorov a máme za to, že sa jedná verejnoprospešnú službu. 

 

Cena prenájmu pozemku: 1,-€/m2/rok 

Výmera pozemku je cca 65 m2. 

Doba prenájmu: neurčito (počas prevádzkovania Zariadenia sociálnych služieb) 

 

 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Bod č. 9.11  začína v zázname od času 2:59:46 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

9.11 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia na schválenie prenájmu časti rodinného 

domu so súp. číslom 1422, ktorý sa nachádza v ul. Pri kúpalisku za účelom podpory aktivít a potrieb Spolku 

Urban Močenok.  Starosta obce uviedol, že na predchádzajúcom zasadnutí OcZ bol žiadateľovi schválený 

budúci zámer prenájmu časti nehnuteľnosti rodinného domu so súp. číslom 1422, ktorý sa nachádza v ul. Pri 

kúpalisku. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili prenájom časti rodinného domu so súp. číslom 1422, ktorý sa nachádza v ul. Pri kúpalisku. 

 

Uznesenie č. 9.11 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje  3/5 väčšinou všetkých poslancov 

prenájom časti rodinného domu so súp. číslom 1422, ktorý sa nachádza v ul. Pri kúpalisku za účelom 

podpory aktivít a potrieb Spolku Urban Močenok.  Prenajímateľom časti nehnuteľnosti bude Spolok 

Urban Močenok, IČO: 517 15 996 so sídlom Nitrianska 1294/126, 951 31  Močenok. 

Prenájom sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 6 ods. 7 písm. p)  Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

 

Odôvodnenie: 

Obec Močenok sa rozhodla prenajať časť rodinného domu so súp. číslom 1422, ktorý sa nachádza  

v ul. Pri kúpalisku za účelom podpory aktivít a potrieb Spolku Urban Močenok. Obec Močenok túto 

nehnuteľnosť nevyužíva a nájomca bude na vlastné náklady pozemok a nehnuteľnosť zveľaďovať  

a udržiavať v dobrom technickom stave. 

Cena prenájmu nehnuteľnosti: 1,-€/rok 

Doba prenájmu: 5 rokov. 

 

 

 

10. Zápisnice z komisií 

 

Bod č. 10 začína v zázname od času 3:02:05 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024
https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


V čase 20:41 hod odišiel z rokovacej miestnosti poslanec Ing. Marek Mesároš. Prítomných bolo 10 

poslancov a poslankýň. 

 

Starosta obce predložil prítomným poslancom zápisnice komisií od ostatného zasadnutia OcZ.  

 

Poslanec Ing. Stanislav Šimko uviedol, že Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejného funkcionára konštatuje, že starosta obce splnil podmienky v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 

o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov. Starosta obce ako verejný 

funkcionár bol v zmysle uvedeného zákona povinný podať do 30. apríla kalendárneho roka písomné 

oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov za predchádzajúci rok a  túto povinnosť si 

splnil.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Pri hlasovaní nebol prítomný poslanec Ing. Marek Mesároš. 

 

Poslanci zobrali na vedomie Zápisnice komisií  od ostatného zasadnutia OcZ tak, ako ich predložili 

predsedovia komisií.  

 

Uznesenie č. 10. – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Zápisnice komisií  od ostatného zasadnutia OcZ tak, ako ich predložili predsedovia komisií. 

Zápisnice: 

• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti, 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti, 

• Komisia pre sociálne veci a bytové otázky (2x zápisnica), 

• Komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy, 

• Komisia pre školstvo, mládež a šport, 

• Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie verejného funkcionára. 

 

V čase 20:45 hod sa vrátil poslanec Ing. Marek Mesároš. Prítomných bolo 11 poslancov a poslankýň. 

 

 

 

11. Rôzne  

 

Bod č. 11.1 začína v zázname od času 3:06:00 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


11.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh Komisie pre kultúru, kultúrne pamiatky  

a zahraničné vzťahy na udelenie ocenenia Cena obce Močenok 2024. Starosta obce uviedol, že ocenenia  

sa budú odovzdávať v septembri na Slávnostnom zasadnutí OcZ v Močenku pri príležitosti Dní Obce. 

Odovzdal slovo poslancovi Mgr. Petrovi Sýkorovi, predsedovi komisie, ktorý prečítal jednotlivé návrhy. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 10 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay,  Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržala sa: 1 

Mgr. Monika Straňáková Kohútová 

 

Poslanci schválili návrh na udelenie ocenenia Cena obce Močenok 2024. 

 

Uznesenie č. 11.1 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

na základe návrhu Komisie pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy  udelenie ocenenia 

Cena obce Močenok 2024 pre: 

Milana Slamku – za vytváranie pracovných príležitostí a pomoc obci 

Ľudovíta Obolu – za rozvoj dychovej hudby v obci 

Tibora Dičéra – za dlhoročné darcovstvo krvi 

 

 

 

Bod č. 11.2 začína v zázname od času 3:08:05 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

11.2 Starosta obce informoval prítomných poslancov o udelení ocenenia Cena starostu obce Močenok za rok 

2024, ktorá je v jeho kompetencii.  

 

V rozprave poslanci nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 11 

Za: 9 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay,  

Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 2 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Ing. Gabriel Bleho, Mgr. Monika Straňáková Kohútová 

 

Poslanci zobrali na vedomie Informáciu starostu obce o udelení ocenenia Cena starostu obce Močenok 2024. 

 

Uznesenie č. 11.2 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Informáciu starostu obce o udelení ocenenia Cena starostu obce Močenok 2024 pre: 

manželov Máriu a Tibora Kubicových – za vedenie FS Močenčanka, za reprezentáciu obce  

na  prehliadkach a zachovávanie a rozvoj kultúrneho dedičstva, 

Lenku Bollovú – za reprezentáciu obce na výstavách amatérskych maliarov a za tvorbu zachytávajúcu 

život na dedine, 

Ľudovíta Peca – za vedenie Klubu leteckých modelárov, organizovanie podujatí a reprezentáciu obce 

doma aj v zahraničí. 

 

 

 

Bod č. 11.3 začína v zázname od času 3:10:20 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

11.3 Starosta obce informoval prítomných poslancov o zmene zapisovateľky (tajomníčky) v komisii 

financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti. Starosta obce za tajomníčku komisie menoval  

Mgr. Zuzanu Verešovú (bytom ul. B. Klucha). Zmena nastala z dôvodu návratu zamestnankyni z materskej 

dovolenky. 

 

V rozprave poslanci nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 

Za: 11 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár,  

Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Stanislav Šimko,  

Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie informáciu o zmene tajomníčky v komisii financovania, správy majetku  

a podnikateľskej činnosti. 

 

Uznesenie č. 11.3 – II./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Informáciu starostu obce o zmene zapisovateľky (tajomníčky) v komisii financovania, správy majetku 

a podnikateľskej činnosti. Starosta obce za tajomníčku komisie menoval Mgr. Zuzanu Verešovú 

(bytom ul. B. Klucha). 

 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


12. Diskusia 

 

Bod č. 12 začína v zázname od času 3:11:34 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, že odkiaľ sa plánuje robiť rekonštrukcia 

chodníka v ul. Nitrianska, nakoľko to je v návrhu zmeny rozpočtu. Či sa neplánuje aj koniec ul. Nitrianska? 

 

Starosta obce odpovedal, že chodník sa plánuje rekonštruovať od križovatky ako je predajňa Železoobchod 

Tóth po ul. Švábska ako je rodinný dom p. Benčíka. Projektové dokumentácie máme aj na niektoré cesty 

a Obec sa plánuje zapojiť do rôznych výziev. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala na možnosť výsadby stromov v zelenom 

pásme ako sa odbáča z ul.  Ľ. Štúra na ul. Balajka. Výsadbu navrhla z dôvodu, aby tam vznikol tieň. 

 

Starosta obce odpovedal, že sa na to musí pozrieť, v tej časti môžu ísť v zemi inžinierske siete. 

 

Poslanec Ing. Gabriel Bleho sa informoval, či prišla žiadosť od občanov z bytoviek na M. R. Štefánika kvôli 

vybudovaniu nového stojiska na smetné nádoby a v akom to je stave. 

 

Starosta obce odpovedal, že žiadosť prišla, ale vzhľadom na veľa iných pracovných povinností sa k tejto 

problematike bude obec venovať neskôr. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, že v akom štádiu sú Zmeny a Doplnky ÚP č. 5. Nakoľko bolo 

podané elektronické podanie z prokuratúry. 

 

Starosta obce odpovedal, že zmluvu na zhotoviteľa ZaD ÚP č. 5 podpísal. Prokuratúra NZ si vyžiadala 

podklady z Obecného zastupiteľstva, na ktorom bolo schválené uznesenie na obstaranie ZaD č. 5. Minulý 

týždeň (tzn. týždeň pred konaním II. zasadnutia OcZ) nám prokuratúra vrátila spis. Nakoľko z prokuratúry 

neprišla ďalšia iná informácia, v ktorom by bolo uvedené žeby Obec pochybila, tak má za to, že to je 

v súlade so zákonom a preto zmluvu podpísal.  

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval na stavebný odpad, ktorý niekto zváža do centra dediny na 

pozemok za fontánou. Obrátili sa s tým na neho občania zo susedných bytoviek, nakoľko ide odtiaľ veľa 

prachu. 

 

Starosta obce odpovedal, že na túto skutočnosť zvážania odpadu nikto obec neupozornil. Podľa jeho 

informácií tam zváža odpad vlastník pozemku a starosta ho upozornil, že toto konanie nie je možné. Keď sa 

narába s odpadom, tak musia o tom informovať Okresný úrad. Stavebný odpad je z búrania z predajni v obci 

Cabaj Čápor. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval na kríky v križovatke v ul. Družštevná a Vinohradská smerom 

na materskú školu. Predčasom na to upozorňoval. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že bol za vlastníkom a ten prisľúbil, že postupne tie kríky upraví. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala na spomaľovače v ul. Balajka, resp. či  

sa plánuje meniť Dopravný pasport, nakoľko na to upozornil dopravný inžinier. 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Starosta obce odpovedal, že podľa neho dopravný pasport obsahuje všetko čo má mať a dopravný inžinier 

sám takéto spomaľovače neodporúča. Z toho dôvodu obec neplánuje meniť dopravný pasport. V prípade, že 

o tom rozhodne obecné zastupiteľstvo, tak začne v tom konať. 

 

Poslanec Mgr. Ľuboš Blažo doplnil, že Obec Močenok by mohla v budúcnosti otvoriť dopravný pasport 

a potom by sa to mohlo riešiť. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala, že či je niečo nové ohľadom projektu na športovú halu. 

 

Starosta obce odpovedal, že zatiaľ nie je vyhlásená výzva, zrejme sa tak stane až v septembri. Momentálne  

je vysúťažená projektová dokumentácia a teraz sa na nej pracuje. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada požiadal, či by sa mohlo vyriešiť úprava kríkov ul. Nitrianska (pozn. pri odbočke 

na ul. Lúčky). Nie je tam dobrý výhľad na cestu a bol oslovený, či by to mohol doriešiť, napr. vyzvať 

vlastníka na úpravu. 

 

Starosta obce uviedol, že vlastníka sme vyzvali, aby upravil kríky.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval na rokovací poriadok, nakoľko sú v ňom nezrovnalosti. 

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že nový rokovací poriadok má spracovaný  a pošle ho do komisií  

na pripomienkovanie.  

 

O slovo požiadal občan Ing. Tomčala a informoval sa na tie dva stromy v ul. Nitrianska, na ktoré upozornil 

ešte minulý rok. Doteraz sa s nimi nič nerobí. Tiež opätovne pripomenul aj dopadovú plochu na detskom 

ihrisku pri Kláštore. 

 

Starosta obce odpovedal, že nevie v akom štádiu sú stromy v ul. Nitrianska. Nová dopadová plocha  

na ihrisko je kúpená a v blízkej dobe sa vymení. 

 

Poslanec Mgr. Ľuboš Blažo uviedol, že nech sa p. Tomčala obrátil na Okresný úrad, odbor životného 

prostredia. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová doplnila, že od koreňov stromov je aj vydutý chodník  

v ul. Nitrianska. 

 

Ing. Tomčala upozornil, že chodník v ul. Nitrianska v určitej časti končí križovatkou a nie je tam prechod  

pre chodcov, oproti trafostanici.  

 

Starosta obce odpovedal, že nech sa obráti na dopravný inšpektorát, že kde sa budujú prechody pre chodcov. 

Dôležité je hľadisko legislatívy.  

 

Poslanec Mgr. Ľuboš Blažo uviedol, že nech si pozrie zákon o cestnej premávke. 

 

Ing. Tomčala sa informoval na jamu pri kultúrnom dome (Kine), či je to vodozádržné opatrenie. 

 

Starosta obce odpovedal, že všetko je vybudované v súlade s projektovou dokumentáciou schválenú 

Ministerstvom životného prostredia SR. Poprosil občana Ing. Tomčalu, aby nehanil prácu zamestnancov.  



Poslanec Ing. Stanislav Šimko dal návrh na ukončenie diskusie. 

Starosta obce dal hlasovať o jeho návrhu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 

Za: 7 

Ing. Rastislav Benčík, Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Peter Sýkora,  

Ing. Stanislav Šimko, Ing. Jozef Šuvada,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 4 

Ing. Marek Mesároš, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, PaedDr. Lucia Tóthová 

 

Návrh bol schválený. 

 

13. Záver 

 

V závere starosta obce poďakoval poslancom za účasť a konštruktívny prístup na II. zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva v roku 2024. 

 

 

 

 

PaedDr. Roman Urbánik 

starosta obce 

 

 

Zapísala: Ing. Lucia Benčíková 

Močenok, 29. 05. 2024 

 

 

Overovatelia:    Mgr. Roman Révay ......................................................... 

 

 Ing. Jozef Šuvada ......................................................... 


